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ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

 
Παρασκευή, 1 Δεκεμβρίου 2023 

  
  

Προς τον Υπουργό Υγείας, κ. Χρυσοχοΐδη Μιχαήλ 

  
 
Θέμα: «Οι ελλείψεις σε αναισθησιολόγους του Γενικού Νοσοκομείου 
Λαμίας συνεχίζουν να επηρεάζουν την εύρυθμη λειτουργία του 
Γενικού Νοσοκομείου Χαλκίδας» 
 
  
Κύριε Υπουργέ, 
 

Όπως γνωρίζετε και εσείς ο ίδιος, και σας έχω ενημερώσει και μέσω     

προηγούμενης ερώτησης μου, το Γενικό Νοσοκομείο Χαλκίδας πάσχει από      
έντονο πρόβλημα υποστελέχωσης. Οι κλινικές του Νοσοκομείου λειτουργούν  

χάρη στην αυτοθυσία, τις υπέρμετρες θυσίες και τις άοκνες προσπάθειες του   
ιατρονοσηλευτικού προσωπικού, παρά την σωματική και ψυχική καταπόνηση 

που βιώνει. 
Παρόλα αυτά, είναι σταθερή πολιτική της 5ης Υγειονομικής  

Περιφέρειας, τα τελευταία τουλάχιστον έξι χρόνια, να ζητείται από τους  
αναισθησιολόγους του Νοσοκομείου μέσω “εντέλλεσθε” να καλύπτουν τις  
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κενές θέσεις αναισθησιολόγων του Νοσοκομείου Λαμίας, το οποίο  

αντιμετωπίζει γνωστό πρόβλημα υποστελέχωσης που, μετά από τόσα χρόνια, 
δεν έχει ακόμα αντιμετωπιστεί από την Περιφέρεια. Το ιατρονοσηλευτικό  

προσωπικό του Νοσοκομείου Χαλκίδας έχει πολλές φορές εκφράσει τα  
παράπονά του μέσω επιστολών, Δελτίων Τύπου και αναφορών χωρίς να  

εισακουστεί από τους αρμόδιους. 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Επειδή πρέπει να δοθεί ένα τέλος στην αποδυνάμωση και απαξίωση του  
Γενικού Νοσοκομείου Χαλκίδας 

 
Επειδή το ιατρονοσηλευτικό προσωπικό του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκίδας  

είναι πολύτιμο για την εύρυθμη λειτουργία του Νοσοκομείου 
 

Επειδή το δημόσιο σύστημα υγείας πρέπει να ενισχυθεί με μόνιμο  
ιατρονοσηλευτικό προσωπικό 

 
 

Ερωτάσθε, 

 
1. Είστε ενήμερος για τα προβλήματα υποστελέχωσης που αντιμετωπίζει  

το Γενικό Νοσοκομείο Χαλκίδας, και ποιες πρωτοβουλίες θα λάβετε ώστε να  
καλυφθούν τα υπάρχοντα κενά σε ιατρονοσηλευτικό προσωπικό; 

 
2. Για ποιους λόγους δεν έχει ακόμα, μετά από έξι χρόνια, επιλυθεί το  

πρόβλημα έλλειψης αναισθησιολόγων στο Γενικό Νοσοκομείο Λαμίας; 
 

3. Τι προτίθεστε να κάνετε ώστε να μην δημιουργείται πρόβλημα, εξαιτίας
 των εν λόγω «εντέλλεσθε», στην ασφαλή εφημέρευση του  

Νοσοκομείου Χαλκίδας, και οι αναισθησιολόγοι του Νοσοκομείου να  
μπορέσουν να αφοσιωθούν απρόσκοπτα στις ανάγκες του χειρουργείου,  



των κλινικών, της ΜΕΘ και του Τμήματος Επειγόντων Περιστατικών του  

Νοσοκομείου; 
 

4. Σε τι άμεσα μέτρα θα προβεί το Υπουργείο ώστε να προκηρυχθούν οι  
δυο κενές οργανικές θέσεις αναισθησιολόγων στο Νοσοκομείο Χαλκίδας; 

                                                              
 

     Η ερωτώσα βουλευτής 
  

                                Καζάνη Αικατερίνη 
                                 




